

Title (en)  
SECURITY DEVICE.

Title (de)  
SICHERHEITSVORRICHTUNG.

Title (fr)  
DISPOSITIF DE SECURITE.

Publication  
**EP 0393076 A1 19901024 (EN)**

Application  
**EP 88909587 A 19881102**

Priority  
GB 8725634 A 19871102

Abstract (en)  
[origin: WO8904414A1] A security device for attaching to a window or the like, is formed of three components, a first component (1, 5) having a surface carrying an adhesive pad (4), by means of which the first component may be attached to a window pane (20), a second component (7) for mounting on a window frame (21), and a flexible link (11), linking the first and second components and being removably attached to one of them.

Abstract (fr)  
Dispositif de sécurité destiné à être fixé à une fenêtre ou analogue, composé de trois constituants. Le premier (1, 5) comporte une surface portant une pastille adhésive (4), à l'aide de laquelle on peut fixer ledit premier constituant à une vitre (20); le second constituant (7) est destiné à être monté sur un cadre de fenêtre (21). Une liaison souple (11) reliant les premier et second constituants est fixée de manière amovible à l'un d'eux.

IPC 1-7  
**E05C 17/36**

IPC 8 full level  
**E05C 17/36** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E05C 17/36** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8904414A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8904414 A1 19890518**; EP 0393076 A1 19901024; GB 8725634 D0 19871209

DOCDB simple family (application)  
**GB 8800940 W 19881102**; EP 88909587 A 19881102; GB 8725634 A 19871102